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Spørgsmål: 
 

”Mener statsministeren, at det er acceptabelt og i overensstemmelse med regeringens 

politik, at undervisningsministeren i forbindelse med sin deltagelse i OECDs »Forum on 

fhe future of higher education« i juni måned gav udtryk for, at et scenarie baseret på 

studenterbetaling på alle videregående uddannelser var den mest sandsynlige og 

ønskværdige udvikling for universiteterne?” 

 

 

Svar: 

 

I en tid, hvor der overalt i verden efterspørges mere videregående uddannelse er det na-

turligt, at ministre fra OECD-lande drøfter forskellige modeller for, hvordan man frem-

over kan finansiere imødekommelsen af efterspørgslen.  

 

Det er regeringens politik, at der ikke skal være deltagerbetaling for danske studerende 

på ordinære universitetsuddannelser. Det ændrer en uformel diskussion på en OECD-

ministerkonference ikke på. 
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